

Emaar Properties PJSC

P.O. Box 9440 Dubai United Arab Emirates

> tel 971.4.3673333 fax 971.4.3673000

enquiry@emaar.ae www.emaar.com

13 February 2012

Ms. Noura Al Hatimi
Assistant Vice President
Head of Listing and Disclosure Department
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates
Fax: 04 331 5148
nalhatimi@dfm.ae
disclosure@dfm.ae

۱۳ فیرابر ۲۰۱۲

الأستاذة / نورة الحاتمي الموقرة نائب الرئيس المساعد مدير إدارة الإدراج والإفصاح سوق دبي المالي دبي- الإمارات العربية المتحدة فاكس رقم: ٨٤ ٣٣١٥ ٤٠ <u>nalhatimi@dfm.ae</u> disclosure@dfm.ae

By Email and Fax

Subject: Notice of Commencement for the Nomination to the Board of Directors.

Dear Ms. Al Hatimi,

With reference to the above mentioned subject, kindly note that the Securities and Commodities Authority approved the notice of commencement for the nomination to the board of directors as attached. The said notice will be published in the newspapers on 14 February 2012.

With kind regards

Yours sincerely,

مرسل بالبريد الالكتروني وبالفاكس

الموضوع: الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

تحية طبية و بعد،،

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه يرجى الإحاطة بأنه قد تمت الموافقة على الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع على النحو المرفق والذي سيتم نشره في الصحف بتاريخ ١٤ فبراير ٢٠١٢ إن شاء الله.

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،،،

اعمار العقارية ش.م.غ Emaar Properties PJSC عمر العقارية على العقارية العقا

Ayman Hamdy Executive Director, Legal & Company Secretary

(Enclosures: Notices in Arabic and English)

CC: Securities and Commodities Authority

أيمن حمدي المدير التنفيذي للشؤون القانونية وسكرتير الشركة

(المرفق: الإعلان باللغتين العربية والانجليزية)

نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع



شركة إعمار العقارية (شركة مساهمة عامة)

الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

يتشرف مجلس الإدارة بإعلام السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة وذلك خلال الفترة من يوم الثلاثاء الموافق ١٤ فبراير ٢٠١٢ إلى يوم الخميس الموافق ١٥ مارس ٢٠١٢، ولكل شخص توافرت فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة أن يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يتقدم به إلى إدارة الشركة في مقرها الرئيسي الكائن في مجمع إعمار للأعمال، (بناية رقم ٣) بمنطقة الروضة، شارع الشيخ زايد، إمارة دبي، وعلى أن يرفق بالطلب نبذة تعريفية عن مقدمه وصفة العضوية التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها (عضو تنفيذي – عضو غير تنفيذي – عضو مستقل) ويلزم الحصول على نموذج الطلب المعتمد من مقر الشركة المبين أعلاه.

شروط عامة:

- ا. يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تنطبق عليه الشروط الواردة في القانون الإتحادي رقم (٨) لسنة ١٩٨٤ في شأن الشركات التجارية والقوانين المعدلة له والقرار الوزاري رقم (٥١٨) لسنة ٢٠٠٩م بشأن ضوابط الحوكمة ومعايير الانضباط المؤسسي والنظام الأساسي للشركة ويجب علي المرشح إستكمال وتقديم إستمارة طلب الترشيح المذكور أعلاه.
- ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح على موقع الشركة بشبكة المعلومات الدولية (www.emaar.com) بتاريخ
 ۲۹ مارس ۲۰۱۲.
- ٣. سيتم موافاة هيئة الأوراق المالية والسلع والسوق بقائمة أسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.



Emaar Properties (PJSC)

Notice of Commencement for the Nomination to the Board of Directors

The Board of Directors is pleased to inform the shareholders that nominations for the election of the Board of Directors of the Company shall be open from Tuesday 14 February 2012 until Thursday 15 March 2012. Each person fulfilling the conditions of nomination for the candidacy of the Board of Directors may nominate himself/ herself by submitting an application to the management of the Company at its registered office located at Emaar Business Park, Building 3, The Greens, Sheikh Zayed Road, Dubai. Each applicant must attach a brief biography to their application and specify the category of directorship for which he/she wishes to be a candidate for (i.e., executive member – non-executive member – independent member). The official application form is available at the Company's offices at the address mentioned above.

General Conditions:

- 1- The candidate must fulfill the conditions stated in Federal Law No (8) of 1984 regarding Commercial Companies and the amendments thereto, Ministerial Resolution No (518) of 2009 regarding Governance Rules and Corporate Discipline Standards and the Articles of Association of the Company. Moreover, the candidates must complete and submit the official application mentioned above.
- 2- The Company will post the names of nominees and details of their nomination on the Company's website (www.emaar.com) on 29 March 2012.
- 3- The Securities & Commodities Authority and Dubai Financial Market will be provided with the list of the nominees after the conclusion of the nomination period.